

# 大島(黑綠自沙灘)環島三

# BIG ISLAND CIRCLE TRI-COLOR BEACH TOUR 2 DAYS (BLACK, GREEN, WHITE SANDS BEACH)

Since 1981



出發日期: 週二,六

DEPARTURE: TUE, SAT

#### 行程特色/HIGHLIGHTS:

- •夏威夷大島環繞一圈,東,南,西,北岸。
- •探索黑, 綠, 白三種不同顏色的沙灘
- 暢遊威庇歐山谷,阿卡卡瀑布,普吾柯哈拉神 殿,哈普納海灘,火山釀酒廠,KAU咖啡園等。
- 全程住四星級豪華酒店,機場來回接送, 中英文導遊。
- · Big Island circle tour, visit the North, West, South, and East Coasts.
- Visit Punaluu Black Sand Beach, Papakolea Green Sand Beach, Kona White Sand Beach in 3 different
- Visit Waipio Valley, Akaka Falls, Puukoholā Heiau National Historic Site, Hapuna Beach, South Point, Volcano Winery, KAU Coffee Farm

  • Deluxe 4\* Hotels, Airport round trip transfers,
- Chinese/English speaking tour guide.

## 阿卡卡瀑布-威庇歐山谷-普吾 柯哈拉神殿-哈普納海灘

#### **AKAKA FALLS - WAIPIO VALLEY** PUUKOHOLĀ HEIAU NATIONAL **HISTORIC SITE -HAPUNA BEACH**

早上前往有150米長的阿卡卡瀑布欣賞壯觀 瀑布群。接著來到最美峽谷威庇歐山谷, 這裡是夏威夷王國第一任國王Kamehameha 成長的地方。我們會在山上的美麗小鎮-Waimea鎮享用午餐。午餐後前往面對大海 的神廟,在這裡可以看到徒手建起來的夏 威夷王國時候的普吾柯哈拉神殿,並且有 機會可以看到鯨魚從海上游過(12月到4 月)。接著前往連續十年被評為全球最美 十大海灘-哈普納白沙灘,也是夏威夷群島 最大天然白沙灘。傍晚返回希洛。

#### 酒店: Grand Naniloa hotel Doubletree by Hilton

In the morning leave for the Akaka Falls and view the 150 meters long waterfalls & experience Hawaiian lash tropical forest. Visit Waipio valley, where the first King of Hawaii Kamehameha grew up. Next, we will have lunch in the beautiful town of Haimea, where you can enjoy grass fed beef from local pastures. After lunch, we are going to the Temple Hawaii Kingdom facing ocean built with bare hands. And there is the chance to see whales (Dec. to Apr.). Last stop Hapuna Beach (White Beach), the world's ten most beautiful beaches for ten consecutive years. It is also the largest natural white sand beach in the Hawaiian Islands. Return to Hilo hotel in the evening.

### 火山釀酒廠 - 黑, 緑, 白沙灘 KAU咖啡園

#### VOLCANO WINERY-PUNALU'U BEACH PAPAKOLEA BEACH - SOUTH POINT **KAU COFFEE FARM**

早上離開大島東部的希洛前往火山釀酒 廠,參觀品嚐大島唯一酒廠,在4000 英尺高的天堂品嘗葡萄酒是一件有趣的 事。接著來到夏威夷最大的黑沙灘-普納 魯吾,是最大的綠海龜產卵地,可以看到 成群的綠海龜在此休息。接著我們將乘 坐接駁車前往夏威夷大島南岸最南部的 Papak ō lea沙灘,整片整片全是綠色, 簡直就是一塊巨型的抹茶慕斯。這是地 球上僅有的兩處綠沙灘之一。站在山頂 遠眺,整個綠沙灘彷彿一塊細膩的碧玉 陳列於海天之間,捧起綠沙細看,沙粒 璀璨晶瑩得猶如寶石一般。來到美國最 南部的南端 South Point,有著迷人如 畫般的海岸線,景色異常壯觀,海浪氣 勢磅礴,站在懸崖上,眼前就是一望無 際的太平洋及海天相接的景色。在此架 起了平台供人跳,吸引全世界愛好跳水 的旅客及當地人來海跳。接著來到接著 來到了KAU咖啡園,夏威夷炙熱的天氣和 肥沃的火山土培養出口味獨特的KAU咖 啡,可以品嚐咖啡和點心。我們前往西 岸的國王科納海灘萬怡酒店,沿著盡是 少見的白沙灘,漫步在熱鬧的阿里依大 街, 聽著酒吧外的夏威夷吉他享受科納溫 暖的海風拂面,一天之內讓您體驗東, 南,西岸的黑,綠,白色沙灘絕對讓你 不虛此行,傍晚送往柯納機場或酒店。

Leave east coast in the morning and enjoy the taste wine in the 4,000-foottall paradise on the Big Island. Then come to Hawaii's largest black sands beach Punalu'u beach, which is the largest green sea turtle spawning grounds, you can see the nest of green turtles resting here. Then we will take the shuttle bus to Papakolea green sands beach in the south coast, most part of the islands of Hawaii. The whole area is green and is simply a giant Matcha mousse, standing on top of the hill overlooking the entire green beach like a delicate jasper display in Haitian. Come to the southern tip of the United States, South Point, with a charming picturesque coastline, spectacular scenery, the magnificent waves, standing on the cliff, here a platform for people to jump, attracting many adventurous travelers. Then arrive KAU coffee farm, the famous Hawaii desert coffee. In the evening we will be taken to the Courtyard by Marriott Kona Beach, the west coast white sand beache. One day let you experience the black, green and white beaches will definitely make you a memories trip. Evening transfer to Kona Airport.

#### 費用不包括 / FARE EXCLUDE

※司機與導遊的服務費,建議標準每天 \$8

※Driver & tour guide's service fee at \$8 per person.









市 626-571-2988 • 阿凱迪亞 626-821-1986 • 聖地牙哥 619-255-4806

灣 949-559-8088 • 拉斯維加斯 702-876-9696

羅蘭崗 626-810-4388 • 喜 瑞 都 562-402-2558 • 夏 威 夷 808-333-5706

